
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-03/25-01/4 

URBROJ: 2182-10-01-25-2 

Knin,  3. ožujka 2025.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 40. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 3. ožujka 2025. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s početkom  

u 16:35 sati.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Nikola Bajić  

2. Marjan Blažević 

3. Tomislav Čolak 

4. Ante Dujić 

5. Veselin Đujić 

6. Nino Grabić  

7. Davor Ilić 

8. Mario Krišto 

9. Slavko Krvavica 

10. Ana Marić 

11. Spomenka Martić 

12. Dragan Miličević 

13. Vedrana Požar  

14. Gordana Sarić 

15. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Zapisnik s 38. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno. 
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Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je usvojen sljedeći 

 

D N E V N I      R E D 

 

1. Prijedlog Pravilnika o dopunama Pravilnika o radu Kninskog muzeja Knin 

(Izvjestitelj: Goran Mrnjavac, ravnatelj Kninskog muzeja Knin)                          

2. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića CVRČAK 

Knin 

(Izvjestiteljica: Mara Barić, ravnateljica Dječjeg vrtića CVRČAK Knin)      

3. Prijedlog Odluke o uvjetima i postupku raspolaganja nekretninama na području 

Gospodarske zone Preparandija 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina)     

4. Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne 

djelatnosti -obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Knina i raskidu 

Ugovora o koncesiji 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                                imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

5. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka stavljanja izvan snage Urbanističkog plana 

uređenja „Više sv. Jakova“ u Kninu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                                imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

6. Prijedlog Potvrde o komunalnoj infrastrukturi (Park Janka Bobetka) 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                                imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

7. Prijedlog Potvrde o komunalnoj infrastrukturi (sportsko-rekreacijska zona) 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)    

8. Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru na području Grada Knina u 2025. godini 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

9. Prijedlog Odluke o donošenju Plana rasvjete Grada Knina 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                    imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša)      

10. Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

(Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika Grada Knina)      

11. Vijećnička pitanja 

_________________________________________________________ 

 

 

Točka 1. 

Prijedlog Pravilnika o dopunama Pravilnika o radu Kninskog muzeja Knin 

 

Goran Mrnjavac, ravnatelj Muzeja je rekao da Muzej, kao kulturna ustanova, nastoji 

unaprijediti organizaciju rada i osigurati što bolje obavljanje svoje djelatnosti pa da se slijedom 

toga predloženom dopunom Pravilnika o radu predlaže uvođenje isplate naknade za prehranu u 

iznosu od 100,00 eura mjesečno te je naglasio da će se navedena naknada financirati iz sredstava 

Muzeja. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog.  
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Vijećnik Tomislav Čolak je rekao da nema potrebe za naglašavanjem da će se navedena 

naknada financirati iz sredstava Muzeja jer ako dođe do manjka sredstava u Muzeju tu naknadu će 

financirati građani iz proračuna Grada Knina.  

Vijećnica Gordana Sarić je rekla da će Klub vijećnika HDZ-a biti suzdržan prilikom 

glasanja za ovu točku, ali ne iz razloga što je protiv povećanja naknada zaposlenicima bilo koje 

ustanove, nego da smatra da nije u redu da se za zaposlenike jedne gradske ustanove već drugi put 

u kratkom vremenu povećavaju materijalna prava, a da za zaposlenike ostalih gradskih ustanova 

nema novaca.  

Prethodna suglasnost na Prijedlog Pravilnika o dopunama Pravilnika o radu Kninskog 

muzeja Knin dana većinom glasova, 10 „za“ i 5 „suzdržanih“ (Klub vijećnika HDZ-a), i sastavni je 

dio Zapisnika. 

   

Točka 2. 

Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama 

 Statuta Dječjeg vrtića CVRČAK Knin 

 

Mara Barić, ravnateljica Vrtića je kao razlog donošenja predloženih izmjena i dopuna 

Statuta Vrtića navela usklađenje odredbi Statuta sa Zakonom o predškolskom odgoju i 

obrazovanju te je u nastavku pojasnila predložene izmjene i dopune. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Ante Dujić je pitao zašto se ravnateljici daje ovlast za sklapanje ugovora o javnoj 

nabavi roba, radova ili usluga u vrijednosti do 20.000 eura umjesto dosadašnjih 70.000 kuna, a 

ravnateljica Barić je rekla da je na tržištu došlo do rasta cijena i da je navedena ovlast u skladu sa 

Zakonom o javnoj nabavi te da iznose preko te vrijednosti odobrava upravno vijeće.   

Prethodna suglasnost na Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta 

Dječjeg vrtića CVRČAK Knin dana većinom glasova, 9 „za“ i 6 „suzdržanih“ (Klub vijećnika 

HDZ-a, Čolak), i sastavni je dio Zapisnika. 

 

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o uvjetima i postupku raspolaganja nekretninama  

na području Gospodarske zone Preparandija 

  

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je rekao da je 

Odluka o uvjetima i postupku raspolaganja nekretninama na području Gospodarske zone 

Preparandija  donesena 2012. godine i da je ista kasnije imala dvije izmjene i dopune. Da se kroz 

određeno vrijeme ukazala se potreba za redefiniranjem određenih uvjeta propisanih Odlukom, a 

sve u cilju svrhovitog i učinkovitog upravljanja i raspolaganja nekretninama u obuhvatu 

Gospodarske zone Preparandija, kako bi se privuklo poslovne subjekte za rad različitih 

gospodarskih djelatnosti u zoni, čime bi se ostvarili očekivani rezultati stavljanja u funkciju zone i 

time  ostvarenja višestrukih benefita za lokalno gospodarstvo i stanovništvo te da se pristupilo 

izradi nove odluke kojom se uređuju uvjeti i postupak raspolaganja nekretninama na području 

Gospodarske zone Preparandija, a sve u cilju poticanja gospodarstva i povećanja gospodarske 

aktivnosti na području Grada Knina.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da će Klub HDZ-a podržati ovaj prijedlog, ali da se boje 

budućih investitora u Gospodarskoj zoni Preparandija i toga da se gradonačelniku prepušta odluka 

o raspolaganju i prodaji nekretnina u vrijednosti od milijun kuna. Predložio je da se ubuduće 

investitori prethodno dobro provjere i rekao je da mu se ne dopada mogućnost da investitor koji 
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kupi nekretninu može istu opteretiti te da u slučaju ne izvršavanja obveza, banka može preuzeti 

gradsku nekretninu. Predložio je davanje nekretnine pod dugoročnu koncesiju. 

Gradonačelnik je rekao da je predloženom Odlukom točno propisana procedura 

raspolaganja nekretninama koje su u vlasništvu Grada Knina i da gradonačelnik ne odlučuje o 

investitoru nego da se isti prijavljuju temeljem javnog natječaja. Dalje je rekao da investitor za bilo 

kakvo opterećenje imovine mora dobiti suglasnost Grada, da je procijenjena vrijednost nekretnine 

oko 300.000 eura  i da je ista u derutnom stanju. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da poučeni ranijim lošim iskustvom ponovo upozoravaju na 

to da se ne ponovi slična situacija kao s investitorom u Kninjanci te je dodao da nitko nije protiv 

razvoja grada i prodaje derutnih nekretnina.  

Gradonačelnik je rekao da prema istraživanjima samo 12 % osnovanih poslovnih subjekata 

dožive 10 godina starosti. Dodao je da ne smatra da je Grad napravio pogrešku u odnosu na 

investitora koji je bio u Kninjanci jer je isti ispunjavao uvjete iz natječaja, montirao je strojeve u 

poslovnom prostoru, ali nije započeo s radom prema ugovoru u roku od godine dana i da ga je 

Grad izbacio iz poslovnog prostora. Rekao je da je raspisan novi natječaj i da se čeka novi 

investitor, a da Grad nema nikakve štete već samo korist jer je to sada uređen poslovni prostor za 

obavljanje neke gospodarske djelatnosti.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o uvjetima i postupku raspolaganja nekretninama na 

području Gospodarske zone Preparandija donesena većinom glasova, 13 „za“ i 2 „suzdržana“ 

(Požar, Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke o ukidanju Odluke o davanju koncesije  

za obavljanje komunalne djelatnosti - obavljanje dimnjačarskih poslova  

na području Grada Knina i raskidu Ugovora o koncesiji 

  

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                                 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je naveo pravni temelj za donošenje predložene Odluke 

te je pojasnio da su Grad Knin, kao davatelj koncesije i NICO, obrt za usluge čišćenja, zastupan po 

Nikici Okadaru, kao koncesionar, dana 10. listopada 2022. godine sklopili Ugovor o koncesiji za 

obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Knina. Da je dana 24. prosinca 2024. godine 

koncesionar dostavio zahtjev za raskid  Ugovora o koncesiji, u kojem je navedeno da u vrijeme 

sklapanja ugovora koncesionar nije bio u sustavu PDV-a i da je u ponudi na natječaj i u 

dostavljenom cjeniku, izražen iznos cijene usluge bez PDV-a, a da je tijekom 2023. godine, osim 

dimnjačarskih poslova, obavljao i druge poslove pa da je postao obveznik u sustavu PDV-a, radi 

čega je i za usluge dimnjačarskih usluga počeo naplaćivati iznos cijene usluge uvećan za iznos 

PDV-a i da je slijedom toga podnio zahtjev za raskid ugovora. Pročelnik je dodao da je uvidom u 

Registar koncesija utvrđeno da koncesionar ima dospjelu, a nepodmirenu naknadu za koncesiju u 

iznosu glavnice od 7.968,61 eura na koji će se dodati zatezne kamate do dana podmirenja duga. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Tomislav Čolak je podsjetio da je prilikom donošenja Odluke o davanju koncesije 

za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Knina, u listopadu 2022. godine, od strane 

zamjenice gradonačelnika Kristine Perić rečeno da će predmetna usluga za građane biti povoljnija,  

da je on, u rujnu 2024. godine, na 37. sjednici Gradskog vijeća, pitao za zakonitost cijena 

dimnjačarskih usluga s uračunatim PDV-om i da je tek danas dobio odgovor na postavljeno 

pitanje. Da je Grad Knin u prosincu 2024. godine poslao opomenu koncesionaru zbog 

nepravovremene naknade za koncesiju u iznosu od  7.968,61 eura, a da se prema ugovoru naknada 

plaća 15 dana prije isteka godine i da nije jasno za koju godinu, 2023. ili 2024., koncesionar ima 

dugovanje.  
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Rekao je da je prema Izvješću koncesionara za 2023. godinu, koje je isti bio obvezan 

podnijeti do kraja veljače 2024. godine, nadležnom upravnom odjelu Grada Knina trebalo biti 

očito da je koncesionar već tada bio u sustavu PDV-a. Rekao je da raskidom ugovora, Gradu 

Kninu ne nastaje nikakva šteta te je pitao što je s tim što su građani plaćali višu cijenu usluge zbog 

uračunatog PDV-a. Također je pitao raskida li se ugovor zbog zahtjeva koncesionara, zbog 

njegovog dugovanja Gradu Kninu ili što je Grad Knin utvrdio da je koncesionar u sustavu PDV-a. 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da se ugovor raskida na zahtjev koncesionara iz razloga jer 

je prema posebnom zakonu ušao u sustav PDV-a. Dalje je rekao da se naknada za koncesiju plaća 

unaprijed, u mjesecu rujnu za narednu godinu i da s obzirom da koncesionar neće obavljati 

djelatnost za cjelokupnu 2025. godinu da će se u trenutku raskida ugovora proporcionalno 

obračunati glavnica s pripadajućom zateznom kamatom. 

Vijećnik Nino Grabić je pitao što bi se desilo da se obrt koncesionara ugasi i dodao da je 

ovo najočitiji primjer kako se ovaj grad vodi i kako funkcionira komunalno gospodarstvo.  

Gradonačelnik je rekao da ne vidi što je sporno kada je jasno navedeno da se ugovor 

raskida temeljem zahtjeva koncesionara i da će se naknada za koncesiju naplatiti do dana raskida 

ugovora i sve u skladu sa zakonom. 

Vijećnik Nino Grabić je pitao kako Grad nije mogao pretpostaviti da će koncesionar ući u 

sustav PDV-a s koncesijom od preko milijun kuna. 

Gradonačelnik je pojasnio da se navedeni iznos odnosi na petogodišnje razdoblje i da 

koncesionar nije ušao u sustav PDV-a radi obavljanja dimnjačarskih usluga nego radi obavljanja 

drugih djelatnosti budući se radi o građevinskom obrtu.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o ukidanju Odluke o davanju koncesije za obavljanje 

komunalne djelatnosti - obavljanje dimnjačarskih poslova na području Grada Knina i raskidu 

Ugovora o koncesiji donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o pokretanju postupka stavljanja izvan snage  

Urbanističkog plana uređenja „Više sv. Jakova“ u Kninu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                                 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je pravni temelj za donošenje predložene Odluke 

te je rekao da je razlog stavljanja Plana izvan snage racionalizacija sustava prostorno planske 

dokumentacije i lakša realizacija investicija unutar obuhvata GUP-a. Pojasnio je da od donošenja 

Plana 2009. godine do danas nije došlo do realizacije planskih smjernica i da vlasnici parcela na 

području obuhvata Plana nisu u mogućnosti realizirati zahvate manjeg obima odnosno izgradnje 

obiteljskih kuća dok je Plan na snazi i da će stavljanjem istog izvan snage vlasnicima zemljišta dati 

mogućnost realizacije izgradnje stambenih objekata sukladno odredbama GUP-a. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o pokretanju postupka stavljanja izvan snage 

Urbanističkog plana uređenja „Više sv. Jakova“ u Kninu donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 

„suzdržan“ (Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 6. 

Prijedlog Potvrde o komunalnoj infrastrukturi (Park Janka Bobetka) 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                                 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je pravni temelj za donošenje predložene Potvrde 

i pojasnio da se ista donosi u cilju konačnog razrješenja pravnog statusa komunalne infrastrukture 
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koja nije evidentirana u katastru i koja nije upisana u zemljišne knjige, radi usklađenja upisa sa 

stvarnim stanjem izgrađene komunalne infrastrukture i da se u konkretnom slučaju radi o Parku 
Janka Bobetka, koji se nalazi u ulici dr. Franje Tuđmana, Knin, za koji je  izrađen Geodetski 
elaborat - evidentiranje izvedenog stanja komunalne infrastrukture. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Potvrda o komunalnoj infrastrukturi (Park Janka Bobetka) 

donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 7. 

Prijedlog Potvrde o komunalnoj infrastrukturi (sportsko-rekreacijska zona) 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                                 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je pravni temelj za donošenje predložene Potvrde 

i pojasnio da se ista donosi u cilju konačnog razrješenja pravnog statusa komunalne infrastrukture 

koja nije evidentirana u katastru i koja nije upisana u zemljišne knjige, radi usklađenja upisa sa 

stvarnim stanjem izgrađene komunalne infrastrukture i da se u konkretnom slučaju radi o sportsko-

rekreacijskoj zoni u Gradu Kninu, na kojoj se nalaze nogometna igrališta NK Dinare, 

malonogometno igralište i teniski tereni sa pripadajućim zemljištem, za koji je izrađen Geodetski 

elaborat - evidentiranje izvedenog stanja komunalne infrastrukture. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Potvrda o komunalnoj infrastrukturi (sportsko-rekreacijska 

zona) donesena većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 8. 

Prijedlog Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih 

zgrada u prostoru na području Grada Knina u 2025. godini 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                                 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je pravnu osnovu za donošenje predloženog 

Programa i dodao da se istim utvrđuje namjenski utrošak sredstava koji se planiraju ostvariti u 

iznosu od 1.600,00 eura od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada na području 

Grada Knina za 2025. godinu te da će se navedena sredstva namjenski koristiti za poboljšanje 

infrastrukturno nedovoljno opremljenih i/ili neopremljenih naselja – asfaltiranje Zagrebačke ulice 

kbr. 40 - 70 u Žagroviću.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Prijedlog je prihvaćen te je Program korištenja sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Knina u 2025. godini donesen 

većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika.     

       

 

Točka 9. 

Prijedlog Odluke o donošenju Plana rasvjete Grada Knina 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                                 

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša naveo je pravni temelj za donošenje predložene Odluke 

te je pojasnio da Plan rasvjete koji izrađuje jedinica lokalne samouprave čini podlogu za projekt 

vanjske rasvjete, da isti mora biti usklađen s prostornim i urbanističkim planovima, a  tehnički 
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parametri rasvjete sa Zakonom. Dodao je da Plan rasvjete također mora biti usklađen s 

Pravilnikom o zonama rasvijetljenosti, dopuštenim vrijednostima rasvjetljavanja i načinima 

upravljanja rasvjetnim sustavima, Pravilnikom o mjerenju i načinu praćenja rasvijetljenosti okoliša 

i Pravilnikom o sadržaju, formatu i načinu izrade plana rasvjete i akcijskog plana gradnje i/ili 

rekonstrukcije vanjske rasvjete.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Mario Krišto je pitao za cijenu izrade elaborata, a pročelnik Ivica Brčina je rekao 

da nije siguran u točan iznos, ali da misli da je izrada elaborata koštala oko 4.000 eura plus PDV i 

da ako vijećnik želi može provjeriti točan iznos.  

Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o donošenju Plana rasvjete Grada Knina donesena 

većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 10. 

Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

 

Gradonačelnik je naveo pravni temelj za podnošenje Izvješća te je rekao da se prirodnom 

nepogodom smatraju iznenadne okolnosti uzrokovane nepovoljnim vremenskim prilikama, 

seizmičkim uzrocima i drugim prirodnim uzrocima koje prekidaju normalno odvijanje života, 

uzrokuju žrtve, štetu na imovini i/ili njezin gubitak te štetu na javnoj infrastrukturi i/ili u okolišu te 

je naveo koje su to okolnosti.  Na kraju je rekao da u prošloj godini nije bilo prirodnih nepogoda 

na području Grada Knina. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

Vijećnik Mario Krišto je pitao ima li Grad Knin smještajnih kapaciteta u slučaju potresa ili 

požara, a gradonačelnik je rekao da su Planom za upravljanjem u kriznim situacijama definirani 

smještajni kapaciteti u slučaju krizne situacije. 

Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu 

usvojeno je većinom glasova, 14 „za“ i 1 „suzdržan“ (Čolak),  što je utvrđeno Zaključkom koji čini 

sastavni dio Zapisnika.           

 

Točka 11. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Mario Krišto je rekao da već duže vrijeme u Gospinoj ulici kod trgovine Spar nije 

vidljiv pješački prijelaz te je pitao postoji li mogućnost da se uredi način parkiranja dostavnih 

vozila prilikom isporuke robe za trgovine te je kao primjer naveo trgovine Konzum i Božo 

Comerc u Tomislavovoj ulici. 

 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da će se organizirati označavanje navedenog pješačkog 

prijelaza, a u odnosu na drugo pitanje je rekao da ne smatra dobrim rješenjem odrediti nekoliko 

parkirnih mjesta za dostavno vozilo na štetu građana i da bi se eventualno mogao postaviti 

prometni znak s određenim vremenom zaustavljanja dostavnog vozila na kolniku.  

  

• Vijećnik Ante Dujić je rekao da je u Odluci o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na 

dohodak Grada Knina objavljenoj u „Službenom glasilu Grada Knina“, broj 14/22 i koja je na 

snazi od 1. siječnja 2025. godine, navedeno da je viša porezna stopa 32,00 % i da je to u 

suprotnosti sa Zakonom o porezu na dohodak koji propisuje da se viša stopa poreza može 

propisati u rasponu od 25 do 31 %. Pitao je kada će se navedena Odluka uskladiti sa Zakonom i 

kako će se poreznim obveznicima nadoknaditi šteta zbog pogrešno obračunatog poreza.  
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Pročelnica Romana Stanić je rekla da je pogreškom naveden viši iznos poreza za 1 %, ali da se 

od 1. ožujka do kraja ove godine na obveznike kao viša porezna stopa primjenjuje stopa od 

30,00 %, a da se kao niža stopa primjenjuje ona propisana navedenom Odlukom. Dodala je da 

će se u slučaju da je nekom obračunat porez prema pogrešnoj stopi to ispraviti kod godišnjeg 

obračuna poreza na dohodak na kraju godine.   

 

• Vijećnik Nino Grabić je rekao da je već nekoliko puta pitao što je s radovima na glavnom trgu, 

da su rokovi probijeni za šest mjeseci i pitao je kada će radovi biti završeni. Dalje je rekao da 

je gradonačelnik rekao da će pomoćno igralište NK Dinara biti sanirano i u funkciji, da je na 

isto potrošeno oko 300.000 eura i da trenutno imamo oranicu te je pitao kada će igralište biti u 

funkciji. 

 

Pročelnik Ivica Brčina se složio s navodom da su se radovi na trgu poprilično odužili i da se 

nada da će isti biti gotovi do polovine travnja te je rekao da zamijenjene ploče nisu bile 

potrebne kvalitete i da će ih izvođač morati ponovo zamijeniti, da su problem i rasvjetna tijela 

kojih nema na tržištu jer su rađene isključivo za naš trg i da će se zbog toga morati izuzeti iz 

ovog ugovora i problem pokušati riješiti s tvrtkama koje su radile te svjetiljke.  
 

Gradonačelnik je u svezi pomoćnog igrališta NK Dinara rekao da je kiša onemogućila radove i 

ulazak mehanizacije na teren, ali da je napravljena hidrantska mreža, da je ugrađeno 600 

metara odvodnih cijevi i oko kilometar cijevi za natapanje te 35 automatskih prskalica, da su 

po prijavama vršene inspekcijske provjere i da je projekt prošao iste te je rekao da nisu 

zadovoljni brzinom izvođenja radova, ali da se nada da će isti biti završeni u dogledno vrijeme.  

Rekao je da nisu sve aktivnosti bile po redu, nego da su se razvukle kroz čak dvije godine i da 

bi najsretniji bio da je Grad imao 300.000 - 350.000 eura na početku i da je raspisao otvoreni 

natječaj kroz postupak javne nabave pa da se javio bilo tko iz cijele Hrvatske ili Europe i 

odradio to, ali da Grad nije imao novaca. Rekao je da je rađeno parcijalno kako je bilo i koliko 

se moglo izdvojiti sredstava pa da je napravljen parking, da je dignuta zemlja i dovezena nova, 

da su napravljeni drenažni kanali i stavljene cijevi te da je rađeno sve po fazama i da je to 

vidljivo po računima.  
 

Vijećnik Nino Grabić je s mjesta gdje sjedi rekao da je svaka faza jedan račun, a  

gradonačelnik je rekao da zna da bi njima bilo bolje da to ne vide i da nisu željeli da se to 

ulaže, ali da je njemu drago i da je ponosan na NK Dinara.  

 

• Vijećnik Tomislav Čolak je pitao gradonačelnika što se za proteklih osam godina uradilo po 

pitanju bivše vojarne Krka. Dalje je podsjetivši na ranije održane tematske sjednice u svezi 

pročistača otpadnih voda pitao je li se ostvarilo išta od rečenog da će izvođač izgraditi novi 

pročistač  i gdje smo danas u vezi s tim.  

 

Gradonačelnik je rekao da Vlada RH još uvijek nije Gradu Kninu dodijelila vojarnu Krka, da 

se trenutno provodi parcelizacijski elaborat vojarne i da Grad od države može dobiti površine 

koje su namijenjene za nekomercijalnu namjenu, a da će one namijenjene za komercijalnu 

namjenu kupiti jer se ne može više čekati da Vlada RH to da u vlasništvo Gradu. 

U svezi pročistača otpadnih voda je rekao da trenutno Grad nema doticaja s tim projektom jer 

su Hrvatske vode preuzele obvezu provoditi taj projekt i Gradu Kninu isporučiti završen 

uređaj. Da taj uređaj, betonske konstrukcije od 16 tisuća tona, tone, puca, kliže, tordira i da ne 

postoji mogućnost da se za isti dobije uporabna dozvola i da je Grad o tome obavijestio 

nadležne službe. Dalje je rekao da je Grad angažirao dva odvjetnička tima i da se planira dići 

tužba protiv Hrvatskih voda za naknadu štete u iznosu bespovratnih sredstava koja je Grad 

Knin dobio od Europske investicijske banke za taj projekt te da bi nakon toga Grad sam 

ponovo raspisao javni natječaj koji će se provesti na ispravan način kako se ne bi ponovila 

situacija kao sa sadašnjim pročistačem.   
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Vijećnik Tomislav Čolak je konstatirao da se po pitanju naprijed navedena dva projekt ništa 

nije promijenilo od 2017. godine, kao ni po pitanju vodovodne i kanalizacijske mreže u gradu. 

Gradonačelnik je rekao da darovanje vojarne Gradu Kninu ovisi isključivo od Vlade RH. Dalje 

je rekao da je Grad Knin samostalno proveo 122 projekta te da se dovršavaju još dva od kojih 

je jedan projekt novog vrtića i projekt vodovoda za Vrbnik te da je vrijednost svih tih projekata 

u iznosu od oko 40 milijuna eura i da nije istina da se od 2017. godine nije ništa radilo. 

 

 

Sjednica je završena u 18:19. 

 

 

           ZAPISNIK  SASTAVILA                               PREDSJEDNIK 

           Tatjana Plavčić, mag. oec.                                          Dragan Miličević, mag. catech. 


